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Aanwezig: stemgerechtigd   

• Elwyn Moerenhout, AC cultuur-Toerisme, voorzitter   

• Willy Van Mol, AC Senioren, ondervoorzitter 

• Freddy Wouters, Archief 

• Brunhilde Verhavert, Archief 

• Lise Janssens, Jeugdraad (Nijdrop) 

• Sharon Van Rode, Jeugdraad 

• Vincent De Pauw, AC Cultuur 

• Patrick De Meersman, AC Sport   

 

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Jan Couck, Schepen Cultuur   

• Johan Deleu, Schepen Sport   

• Sigrid De Backer, Coördinator Vrijetijd 

Verontschuldigd 

• Els De Vuyst, Academie beeldende en audiovisuele kunsten 

• Erik Gyselinck, AC Sport   

• Lieve Maes, AC Bibliotheek 

• Kenneth De Clercq, AC Bibliotheek 

 

Afwezig 

• Kati De Maesschalck, Muziek- en Woordacademie August De Boeck   

• Eliane Laurent, AC Senioren  

 

 

Verslag vergadering Vrijetijdsraad 

 

Datum: woensdag 29 september 2021 
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Agenda 

• Goedkeuring verslag 6 mei 2021 

• Erkenning verenigingen deel 2 

• Visie Herbruikbare bekers 

• Stavaza LED schermen + reglement 

• Stavaza 10 000 stappen 

• Advies toekomstvisie Sint-Pauluszaal+café  

• Varia 

 

Voorwoord voorzitter Elwyn 

Elwyn heet iedereen welkom op deze vergadering. De AC Sport diende nog een vervanger voor de Vrije 
Tijdsraad aan te duiden, dit wegens het overlijden van Freddy Vercauteren. Dit zal Erik Gyselinck worden, die 
helaas deze avond niet aanwezig kon zijn. 

 

Agendapunt: goedkeuring verslag 06/05/2021  

Goedgekeurd – Er zijn geen opmerkingen. 
 

Agendapunt: Erkenning verenigingen deel 2 

Adviescommissies Sport en Cultuur/toerisme hebben reeds de aanvragen besproken en hun advies aan de 
VT-raad overgebracht. Enkele verenigingen worden nog even besproken waarbij er discussie binnen de AC 
was. 
 
Vzw Caprioolkinderen en Kom op tegen Kanker vzw: dit zijn verenigingen die specifiek goede doelen zijn. 
Hoe gaan we goede doelen categoriseren? 
Organiserend comité bovenlokale werking zolang dat goede doelen wel nog steeds aan een gunstig tarief de 
zalen kunnen huren. Dit zal opgenomen worden in de tarieflijst van de zaalverhuur.  
 
De gehele lijst werd overlopen die reeds geadviseerd werd door AC sport en AC cultuur. 
 
Amigo is een vzw corrigeert Willy Van Mol. 
 
ZVC The Youngstars: positief geadviseerd door AC Sport. VT-raad volgt. Sommige zaalvoetbalploegen zijn 
erkend als Opwijkse vereniging, sommigen niet. Dit heeft te maken met het % leden die inwoner Opwijk zijn 
en niet-Opwijk.   
 
Verenigde Opwijkse Wielertoeristenclub: positief geadviseerd door AC Sport. VT-raad volgt. 
Jeugdheemcomité wordt niet erkend als een socio-culturele vereniging, maar als een organisatiecomité. 
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Agendapunt: Visie herbruikbare bekers 

De gemeente heeft besloten om geen extra bekers aan te kopen. 
Zij kochten er reeds samen met verschillende gemeentes die de intercommunale Intradura beheert.  
  
Er zijn voor onze gemeente twee heel toegankelijke spelers die bekers verhuren: 
Nijdrop: alle info is te vinden op hun website. Zij hebben 10 000 bekers die kunnen dienen voor frisdranken 
en pils. De huurprijs is laagdrempelig en je betaalt de kuiskost. 
 
Intradura heeft bekers die voor frisdrank/pils bestemd zijn als ook wijn/cavaglazen. Dit huren is gratis, je 
betaalt de kuiskost. Ophalen en terugbrengen dien je ook zelf te doen. Alles info is te vinden op: 
https://www.intradura.be/nl/ontleen-gratis-herbruikbare-bekers 
 
We merken dat ook de bierhandelaars hier sterk op inzetten. Het lijkt dus onnodig dat de gemeente hier nog 
meer in investeert. Het onderhoud, stockage en opvolging geeft wel wat werk waardoor het niet evident is om 
dit als gemeente zelf volledig in handen te nemen. 
 
De gemeente bekijkt momenteel wel of ze specifieke bekers zal aankopen en het beheer hiervan in handen 
zal leggen van Nijdrop. (bekers voor jenever/Duvel). Wordt besproken in overleg van oktober met Nijdrop. 
 
De vrijetijdsraad vraagt een communicatie naar de verenigingen wanneer je het moet gebruiken + 
mogelijkheden die er zijn. Graag dit aanpakken tegen november 2021. 
 

Agendapunt: Stavaza LED schermen + reglement  

Dossier LED-schermen is gegund aan MAXLED. De plaatsing van de schermen is voorzien tegen 1 januari 
2022. Doch lopen we nu reeds achterstand omwille van de elektriciteitskasten die vervangen moeten worden. 
De huidige kasten voldoen niet aan de noden voor zo’n LED-scherm en moeten volledig vervangen worden. 
Onze nutsvoorzieningspartner Fluvius is echter aan het wachten op onderdelen hiervoor. De deadline wordt 
vermoedelijk niet gehaald.  

 

Het dossier voor het reglement tijdelijke publiciteit zal aangepast worden en de afspraken rond LED-
schermen zullen hierin ook opgenomen worden.  

Dit reglement dient aangepakt te worden aangezien de staketsels verdwijnen. Maar tevens blijken ook de 
aanplakzuilen asbest te bevatten. Ook deze zullen verdwijnen en uit het reglement moeten gehaald worden.  

 

Schepen Johan geeft aan om aan dienst infrastructuur te vragen de verwijdering van de zuilen verder 
op te nemen met Intradura. 

 

https://www.intradura.be/nl/ontleen-gratis-herbruikbare-bekers
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Agendapunt: Stavaza 10 000 stappen  

Opwijk neemt vanaf dit jaar deel aan het beweegproject van Vlaanderen ‘10.000 stappen gaat voor meer’. 
Het einddoel zijn gezondere inwoners die meer bewegen en streven naar 10.000 stappen per dag, dankzij 
een combinatie van toffe sensibilisering van burgers én beweegvriendelijke buurten. 

In kader van het project 10.000 stappen werd een burgerbevraging georganiseerd om te pijlen naar het 
beweeggedrag en de daarbij horende drempels. Deze enquête liep van 15 maart tot en met 31 maart. Er 
deden maar liefst 400 mensen mee via het online burgerplatform Hoplr. Via de adviesraden en betrokken 
verenigingen werd de enquête ook breed verspreid. Bij deze wil de gemeente dan ook alle mensen bedanken 
die meewerkten. De verkregen input was heel waardevol en werd gebundeld en onderzocht om het project 
’10.000 stappen’ in Opwijk vorm te geven. De belangrijke aandachtspunten, drempels, prioriteiten en 
trajecten werden in kaart gebracht. De suggesties voor verbeteringen vanuit onze burgers worden ook verder 
onderzocht en opgelost waar mogelijk. 

We leerden ook veel uit deze bevraging. Enkele zaken: 

De drukbezochtste plaatsen in Opwijk zijn Singel, Kravaalbos, Station, Hof Ten Hemelrijk. 

80% van de deelnemers geeft tijdsgebrek als drempel tot meer wandelen. 

25% ervaart gezondheidsproblemen om meer te wandelen. 

Meer dan 40% ervaart een onveiligheidsgevoel bij wandelen in Opwijk. 

Voor de meerderheid is een afstand tussen de 500 meter tot 3km haalbaar om te voet af te leggen in plaats 
van de auto te nemen. 

De grote meerderheid van de deelnemers geeft aan geen nood te hebben aan extra openbare parking, op 
uitzondering aan GBS De Boot/ Sporthal Heiveld. 

Op basis van de bezorgde informatie vanuit de enquête, de feedback van college, de werkgroep en de 
fietsersbond kwam de kerngroep tot voorstel van volgende realisaties voor de te bewegwijzeren 
trajecten/wandelingen en oriëntatiepunten:  

Oriëntatiepijlen (85 cm x 20 cm) 

Volgende oriëntatiepunten met richtingaanwijzing: 

Parking Borchtsite -> wekelijkse vrijdagmarkt, de administratieve centra (GAC I, GAC II), bpost 

Parking Hof ten Hemelrijk -> Sint-Anna, Nijdrop, speelbos 

Parking Station -> Hof ten Hemelrijk, Nijdrop, skatepark  

Centrum Opwijk (GAC I) -> Droeshout-centrum, Mazenzele-centrum, Nijverseel-centrum, Wachtbekken 
Heistergem, Broevinkbos, Speelbos  

Centrum Mazenzele (op Dries) -> Droeshout-centrum, Nijverseel-centrum, Opwijk-centrum, Kravaalbos. 

Centrum Droeshout (aan school Droeshout) -> Opwijk-centrum, Nijverseel-centrum, Mazenzele-centrum, 
Dokkenebos, Paddebroeken, Speelbos 

Centrum Nijverseel (kerk/oude locatie sociale dienst) -> Droeshout-centrum, Mazenzele-centrum, Opwijk-
centrum, Dokkenebos, Speelbos, Wachtbekken Heistergem 

Sporthal Heiveld (een sportinfrastuctuurwegwijzer) -> Molenkouter, Tesseskouter, Atletiekpiste, Loopomloop 
Hof ten Hemelrijk, Skatepark 

Nijdrop (de jeugdwerkwegwijzer naar jeugdverenigingen/jeugdlokalen) -> JIP, KSA Opwijk, KSA Droeshout, 
KLJ Nijverseel, VVKB Heiveld, Chiro Opwijk, 12+Mazenzele  
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Straatnaamborden (40 cm x 20 cm). We voorzien  bordjes bij een straat of trage weg om te voorzien van een 
bord ‘deze (trage) weg is xx stappen lang’. 

Spandoeken per deelgemeente (450 cm op 80 cm) met de leuze: 

- Te voet of met de fiets? Sterk bezig! 

- Trager is goed. Ontdek onze mooie gemeente te voet. 

- Schakel eens een snelheid lager. Ontdek onze mooie gemeente te voet. 

- De schoonheid van deze buurt verken je best te voet. 

Engagementsborden (60 cm op 30 cm). Bord met  spreuk ‘Te voet, met de fiets? Sterk bezig!’. Te hangen aan 
de scholen, aan de sporthal, atletiekpiste, HTH, GACI en GACII. 

Hinkelpad: we voorzien een duurzaam geschilderd hinkelpad aan de scholen die dat wensen.  

Geschilderde voetstapjes/voetnootjes op straat. We voorzien ook nog kleine geschilderde afdrukken van 
voetstapjes van en naar de school De Knipoog naar parking Kersenpit en van en naar Sint-Anna (ook 
geschilderde penseeltjes en muzieknootjes) richting Parking Hof Ten Hemelrijk. Dit alles met reden om deze 
parkings extra te promoten.  

Project 2022 

- Afstandswandelingen naar cruciale punten:      

Parking Hof ten Hemelrijk -> Sint-Anna (heen en terug! Al grotendeels te realiseren in oktober 2021 door het 
schilderen van voetstapjes en muzieknootjes op de grond) 

Kersenpit -> Kravaalbos  

- Wandelingen: 

Speeltuinenwandeling: kleine lus centrumspeeltuinen en grote lus buitenwijken 

10.000 stappen wandeling vanaf parking Molenkouter in omgeving Paddebroeken 

8.000 stappen wandeling in Nijverseel gezien deze afstand ideaal is voor senioren om een gezondheidseffect 
te hebben 

De bestelling van de grote signalisatie loopt via een samenaankoop van Sport Vlaanderen en Logo.  Begin 
oktober wordt alles geleverd. Nadien plaatst de technische dienst alles in het Opwijks straatbeeld. Vanaf 24 
oktober start de Vlaamse en lokale promotiecampagne op.  

 

De vrijetijdsraad geeft volgende opmerkingen mee: 
Schepen Jan: Wanneer een oriëntatiepijl op Dries wordt geplaatst in Mazenzele moet hiervoor 
akkoord aangevraagd worden bij de Sint-Pietersgilde. 
Schepen Jan: Kunnen de huidige wandelingen ook van het aantal stappen voorzien worden (op de 
bordjes of andere) 
Willy: Kan dit ook nog voorzien worden naar Klei (Rietkraag-Putten) gebied dat beheerd wordt door 
Natuurpunt/Ijsvogel Opwijk ? 
Elwyn: Hij wil gerust helpen bij het uitstippelen van de wandelingen. 
Schepen Johan: Aanvullend zijn we ook bezig met het in kaart brengen van de trage wegen en 
bijkomende trage wegen te realiseren. Er zijn ongeveer 10-tal bordjes aangevraagd die duidelijkheid 
moeten geven of het baantje een losweg dan niet een voetweg is.  
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Agendapunt: Advies toekomstvisie Sint-Pauluszaal+café   

 
De Sint-Pauluszaal zal afgebroken worden. Ondervoorzitter Willy Van Mol vraagt of er een advies vanuit de 
vrijetijdsraad wordt gegeven over de toekomst van deze zaal / site. Dit zal zeker gebeuren wanneer dit ook 
aan de orde is, momenteel is het nog onduidelijk wanneer het effectieve einde nadert.  
 
De schepenen geven wel mee dat dit gebouw herwaarderen, niet te behappen is. De kosten zijn zeer hoog.  
 
Momenteel zijn alle verenigingen verwittigd dat zij eruit moeten tegen 30 november. Echter is de afbraak 
wellicht later voorzien. Deze datum was in functie van voorziene afbraak en veiligheid van de zaal. 
 
De VT-raad adviseert of de Sint-Pauluszaal zolang het kan open te stellen voor sportverenigingen 
zoals o.m. judo gezien het torenhoge gebrek aan binnensportinfrastructuur. Uiteraard moet de 
veiligheid van de gebruikers gegarandeerd worden. Ook voor ORAC (enige gebruiker met vaste 
ruimte) zou deze regel moeten geldig zijn. 

 

Agendapunt: Varia   

 
- Vanuit de Diensten: 

o De lesten van St-Pol: 6 en 7 november 2021 geeft het gemeentelijk Archief een 
tentoonstelling over de activiteiten en geschiedenis van de Sint-Pauluszaal. De 
Karnaval van Opwijk zal ondertussen een gelegenheidscafé organiseren. Freddy licht 
kort de geschiedenis van de Sint-Pauluszaal toe. Zo is in februari 1911 is er een eerste 
toneel gegeven. In 1950 is het overgedragen aan de dekenij van Asse.  

o Jongerenkamp: zal niet langer georganiseerd worden door de sportdienst daar de 
werklast hiervoor te hoog was in combinatie met de andere sportkampen voor de 
lagere school. Daarnaast gaat het jongerenkamp ook veel verder dan enkel 
sportactiviteiten, workshops zoals graffiti/pimp your style/ … hadden het meeste 
succes. Dit is echter niet meer onder sportdienst te categoriseren. Er zal gezocht 
worden naar een externe partner om een kamp of zomeractiviteiten voor jongeren van 
+12 te organiseren. 

o Terugkoppeling advies erkenningsreglement: Er is één aspect van jullie advies niet 
weerhouden, nl. de opmerking om vennootschappen en vzw uitsplitsen en er op toe te 
zien dat zo’n organisaties niet meer erkend kunnen worden. We onderzoeken hoe we 
dit het best kunnen aanpakken en formuleren zodanig dit in orde is met wettelijke 
bepalingen. De vraag is aan ABB gesteld. Dit wordt teruggekoppeld op een volgend 
overleg. 

o Evenementen na corona: Men is vergeten wanneer men wel / niet een aanvraag moet 
stellen. Dit zal gecommuniceerd worden naar de verenigingen. Graag ook 
duidelijk communiceren op de gemeentelijke website hoe/wanneer/waarom een 
aanvraag dient te gebeuren.  

o Sociale Kruidenier: vanaf 1 december is deze open op maandag. 
o Stavaza Vetweyde: Schepen Johan licht kort de geschiedenis toe. Er zal een 

ontwerper aangesteld voor een masterplan.  
▪ Bronnengebied  
▪ Site Vetweyde zelf (uiteraard sporthal) 
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▪ Technische trajectbegeleiding voor de bouw  
- Schepen Jan: Advies herinrichting Singel moet er op de volgende vergadering komen 
- Willy: 

o Activiteiten herstarten: Kan er nog eens een rondleiding zijn in De Boot? We zullen de 
dienst verhuur vragen om zo’n info-avond te organiseren, misschien in 
samenwerking met de conciërge. 

o Borchtsite: Toegang Borchsite via  Oudepastoriedreef ? wordt deze definitief of zal er 
terug gewerkt worden met paaltjes ? Deze wordt actueel meer en meer gebruikt door 
wagens die de Borchsite verlaten.  
De VT-raad vraagt om hierin duidelijkheid te scheppen. Terugkoppelen naar 
verkeersadviesraad. Dit zorgt toch voor extra gevaar. 

o Met de markt wordt er telkens verbodsborden geplaatst op diverse invalswegen 
(Schoolstraat, Marktstraat, Fabriekstraat) Dit zijn heelwat arbeidsuren… Kan er niet 
onderzocht worden naar electronische vaste borden om deze te vervangen ? Ze 
kunnen ook ingeschakeld worden bij evenementen (Vlaanderen Zingt, 
Rommelmarkten, Kermis). Kan deze investering nu geen besparing zijn op termijn ?  
Schepen Jan Couck antwoordt dat veiligheid dan als ondermaats kan ervaren worden. 

o CO2-meters: in elke gemeentelijke zaal die verhuurd wordt, staat een CO2 meter. Sint-
Annasite moet nog bekeken worden. Momenteel staat er ook één in verhuur. De 
vrijetijdsraad geeft aan om dit zeker aan andere zaalverhuurders op te leggen. 

o Update van de website? Coördinator vrije tijd vraagt om gedateerde zaken te melden. 
o Reservatiewebsite is ook niet correct. Biertafels staan in de mogelijkheid om te huren 

en dan krijg je toch de melding dat je dat niet kan huren. Waarom dan zichtbaar voor 
ons? Idem met de muziekinstallatie? Kunnen ook de materialen nog eens 
bekeken worden (o.a. schragen) naar eventueel gebruiksvriendelijkere spullen of 
vernieuwing van de materialen? Dienst Verhuur zal dit opnemen. 

- Vincent: 
o Vrijwilligers: Vlaanderen Zingt was een succes. Doch moesten we vaststellen dat er 

enkele vrijwilligers lange shiften moesten doen. De oproep zou globaler moeten 
gebeuren. Coördinator Vrije Tijd licht toe dat dit normaliter ook de werking is, door 
tijdsgebrek en afwezigheid van medewerker is dit iets anders gelopen. Hier wordt in de 
toekomst zeker rekening mee gehouden.  
 

 

 

Verslag: Sigrid 
 
 

Datum volgende vergadering om 20u00: dinsdag 16 november 2021 

 

 


